
Ewa Dobrzyńska-Lankosz

Głos Przewodniczącej Rady
Wykonawczej Konferencji
Dyrektorów Bibliotek Akademickich
Szkół Polskich
Forum Bibliotek Medycznych 1/1, 9

2008



9 Forum Bibl. Med. 2008 R. 1 nr 1

Mgr Ewa Dobrzyńska-Lankosz
Kraków – AGH

głoS PRzeWoDnICząCej 
RaDY WYKONaWCZEj 

KONFERENCjI DYREKTORóW BIBLIOTEK 
AKADeMICKICh SzKół PolSKICh

Środowisko bibliotekarzy bibliotek medycznych od dawna znane jest ze swych 
ciekawych inicjatyw. Jest także jedną z lepiej zorganizowanych grup, o czym świadczą 
między innymi cykliczne konferencje problemowe. Kiedyś ważną platformą wymiany 
informacji i źródłem ciekawych artykułów był także Biuletyn GBL. Na początku 
tego wieku przestał się on jednak ukazywać i powstała swego rodzaju luka, którą 
dzisiaj środowisko bibliotekarzy medycznych pragnie wypełnić. Mimo powszechnie 
dostępnych elektronicznych narzędzi komunikacji i wymiany informacji, okazuje się, 
że istnieje także potrzeba posiadania czasopisma drukowanego.

Wydaje się, że każde przedsięwzięcie, które mogłoby dobrze posłużyć wymianie 
doświadczeń i stać się miejscem, gdzie można podzielić się przemyśleniami czy 
wynikami badań, jest godne poparcia.

Dlatego też w imieniu Rady Wykonawczej Konferencji Dyrektorów Bibliotek 
Akademickich Szkół Polskich życzę Redakcji udanego startu czasopisma, a także 
pomyślnego jego rozwoju i ustawicznego doskonalenia (czy to w formie drukowanej, 
czy – być może w niedalekiej  przyszłości – także i wersji elektronicznej).


